
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 172
Vil ministeren i relation til udviklingen af et nyt ejendomsvurderingssystem redegøre 
for, hvordan det nye vurderingssystem fastsætter ejendomsværdien og grundskyldsskat
tegrundlaget for ejerboliger, der ligger i områder, hvor der er meget langt til de nærmeste 
såkaldte referenceejendomme? Med referenceejendomme menes ejendomme, som er 
blevet handlet inden for de seneste seks år, jf. boks 5.1 Skatteøkonomisk Redegørelse 
2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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